
Referat 
Bestyrelsesmøde 07.10.02 

 
Tilstede: Mads Søndergaard, Lotte Hedegaard, Arne Jager, Gert Møller, Erik Hauch, Johnny 
Holm 
Fraværende: Lars Birkkjær 

 
1. Skraldestativ – Hundeposestativ til legepladsen - ansøgning – åbent punkt – Johnny 

får forfattet en skrivelse til Teknisk Forvaltning 
 
2. Trafiksikkerhed – Arne – situationsrapport – vi vil i nærmeste fremtid (efter husk selen 

kampagnen) se skilte ved indfaldsvejene, der skal huske os på at slippe foden fra 
speederen. 

 
 

3. Nyt fra kommunen – fortov og vinterforanstaltninger – Vi har modtaget accept fra 
kommunen vedr. de ønskede vinterforanstaltninger, som har anmodet om – det vil 
sige at kommunen opstiller SNESKÆRM langs Haldbjergvej ud mod Nr. Knudens 
marker. Ligeledes har kommunen tiltrådt at der bliver opsat sand-/saltbeholder for 
enden af Haldbjergvej. Fortovet langs Øksnebjergvej er taget med i budgettet for år 
2003, nu må vi blot håbe på at, der er fundet penge på budgettet. Vi vil så snart vi 
hører nyt meddele dette på vor hjemmeside. 

  
4. Uheld på trappen – Der har været et uheld på trappen, hvor der desværre er en af 

vore beboere, som har brækket en knogle i foden. Vi har desværre ikke midler til at 
sikre at trappen er fri for løs grus og lignende, og må derfor henstille til at alle 
anvender trappen, som om den er en del af vor fælles natur. Hvis der er nogle af de 
nærmeste naboer, som vil være behjælpelig med at holde trappen nogenlunde, så vil 
det jo være fint. 

 
 
5. Kloakanlæg underdimensioneret på Bakkevænget? – Beboere har haft store gener i 

forbindelse med sommerens skybrud. Vi følger sagen – og har noteret os at der er 
afsendt en skrivelse fra kommunen 29.08.02 angående videre forløb i sagen. Vi 
foretager os ikke yderligere, før de pågældende undersøgelser er tilendebragt. 

 
6. Kassebeholdningen er p.t. ca. 9.000,- 

 
 
7. Lokalplanen – indsigelsesfristen var den 21. august, og vi fører her til protokols at 

bestyrelsen har studeret lokalplansforslaget nøje, og har ikke fundet anledning til at 
gøre indsigelse mod lokalplansforslaget. VI har bl.a. noteret os at man har taget 
skyldig hensyntagen til fredskoven, som er på en del af grunden Øksnebjergvej 14. 

 
 
 
 
 



8. Haldbjerg Antenneforening har anmodet om at måtte beskære/fælde træer i 
umiddelbar nærhed af antenneanlægget. Derudover forespurgt om stillingtagen til en 
eventuel udvidelse af ”huset” ved antenneanlægget. – Vi tiltræder anmodningerne, 
dog vil vi gerne være med til at udpege hvilke træer, der skal beskæres/fældes. 
Johnny sender skrivelse til Haldbjerg Antenneforening. 

 
9. Gadebelysning – stadig åbent punkt – Erik 

 
 
10. Anmodning om fældning af træer på fællesareal (kommunens areal) – kommer fra 

Jørn Poulsen Nøddevænget 21. Vi foreslår at der laves et ”udvalg” bestående af en 
fra kommunen, Gert Møller fra Grundejerforeningen samt Jørn Poulsen. Udvalget 
finder ud af hvilke træer, som man er enige om skal fældes, og får dem mærket op. 
Dernæst ser vi det primært i Jørn Poulsen interesse at træerne kommer ned, og 
forventer derfor også, at han vil være villig til at stå for fældningen selv. Der vil sikkert 
også naboer, som kunne have interesse i at hjælpe med, ved at få en del af træet 
som vederlag. Vi skriver til kommune og Jørn Poulsen med forslaget. 

 
11. Frederikshavn Kommune vil gerne linke til Grundejerforeningers hjemmesider, så vi 

sender informationer om vor egen side. 
 

 
12. Næste møde den 3/12 kl. 19.30 på Nøddevænget 15. 

 
Referent 
Johnny Holm 
 


